

Anil Kaul

From: KUMPATLA Avin <Avin.KUMPATLA@danone.com>
Sent: 02 December 2022 13:12
To: 'Anil Kaul'; anshuman@market-xcel.com
Cc: SHAIKH Rahil
Subject: Medplus - Classification Change

Hi Anil & Anshuman,
As discussed please tag Medplus as small pharma in MT pharma and recalculate score for MT.
Going forward we shall consider Medplus as small pharma please make a note

Regards,
Avin

Ce message électronique et tous les fichiers attachés qu'il contient sont confidentiels et destinés exclusivement à l'usage de la personne à laquelle ils sont adressés. Si vous avez reçu ce message par erreur, merci de le retourner à son émetteur. Les idées et opinions présentées dans ce message sont celles de son auteur, et ne représentent pas nécessairement celles de DANONE ou d'une quelconque de ses filiales. La publication, l'usage, la distribution, l'impression ou la copie non autorisée de ce message et des attachements qu'il contient sont strictement interdits.

This e-mail and any files transmitted with it are confidential and intended solely for the use of the individual to whom it is addressed. If you have received this email in error please send it back to the person that sent it to you. Any views or opinions presented are solely those of its author and do not necessarily represent those of DANONE or any of its subsidiary companies. Unauthorized publication, use, dissemination, forwarding, printing or copying of this email and its associated attachments is strictly prohibited.